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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: start.stockholm/farsta 

 

   

Funktionshinderrådets sammanträde 
den 13 september 2021, nr 7 

Ledamöter    

Jaan Kaur    DHR1 

Marie Korsén Funktionsrätt2 

 

Förhinder 

Blazena Westerlund   Funktionsrätt1   

Lena Nisula Wester   SRF2 

Beatrice Kolijn  DHR3 

 

Vakans 

Rådet har två vakanta platser 

 

Tjänstepersoner 

Per-Ove Mattsson   Avdelningschef 

Wiveca Eklund   Verksamhetscontroller 

 

 

 

 

Wiveca Eklund 

Sekreterare 

 

 

 

 

Marie Korsén    Jaan Kaur 

Ordförande    Ledamot 

 

 

 

 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen 

                                                 
1 Funktionsrätt Stockholms stad 
2 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
3 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
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Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av ordförande för mötet 

Till mötets ordförande utsågs Marie Korsén. 

 

§ 3 Val av justerare och tid för justering 

Ordföranden Marie Korsén och ledamoten Jaan Kaur utsågs att 

justera protokollet. Justering sker tisdagen den 14 september. 

 

§ 4 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 16 augusti 2021 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 5 Dagens gäst 

Hanna Svensson, projektledare, tillgänglighetskonsult, 

lokalplanering, serviceförvaltningen4 hade bjudits in till dagens 

sammanträde för att informera om uppdraget från förvaltningen, 

samt informera om sin bakgrund och kompetenser inom 

sakområdet. Det är cirka 100 lokaler som Hanna ska gå igenom 

och då är det både publika samt arbetslokaler, 20 av dessa ligger 

som nummer ett på en prio lista. Inventeringen genomförs 

tillsammans med representant från fastighetsägaren. Rådet 

frågade också om det fanns möjlighet för några av rådets 

ledamöter att närvara vid inventeringen av några lokaler. Hanna 

ska återkomma med förslag till rådet. Hannas presentation läggs 

som bilaga 1. 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 23 september 

2021 

 

Ärende nr 3: Skapa en kanotled mellan Magelungen och 

Drevviken 

Rådet ställer sig positiv till förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 4: Lekvärdesfaktorer som verktyg för förskolegårdar 

med plats för barns lek 

Rådet anser det viktigt att inte tillgängligheten för barn, föräldrar 

och personal faller bort samt att utmaningarna ska gälla även barn 

med funktionsnedsättningar. 

 

 

                                                 
4 Hanna är certifierad sakkunnig kontrollant av tillgänglighet och jobbar med 

”en hel del projekt” som rör tillgänglighet i stadens lokaler.  
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Ärende nr 5: Fler bokbytarskåp i stadsdelsområdet 

Rådet är positiva till förslaget och att det vore bra att stimulera 

föreningar arrangera bobyten. Rådet önskar också tydlig 

information om var dessa bokbytarskåp finns i förvaltningen. 

 

Ärende nr 6: Förhyrning av ny lokal för Farsta dagliga 

verksamhet vid Frykdalsbacken 8-10 i Larsboda 

Rådet hade funderingar över att verksamheten ska ligga på 

våning två. Fastigheten har hiss som brukarna ska ta sig upp med 

sen är det bara en spiraltrappa att ta sig ut på om olyckan skulle 

vara framme. Rådet frågade om brandceller och hur kommer det 

att fungera med frångänglighet, utrymning vid till exempel en 

brand.. 

 

Ärende nr 9: Idéburet offentligt partnerskap- samverkan för att 

lösa samhällsutmaningar 

Rådet hade funderingar kring idéburet offentligt partnerskap och 

Per-Ove Mattsson förklarade.  

 

Ärende nr 10: Kommuner mot brott (SOU 2021:49) 

Rådet ställde sig frågan om vad det är tänkt att innehålla för 

förebyggande arbete. Oklart om vad som ligger på kommunerna. 

 

Ärende nr 11: Mer relevant än någonsin. Biblioteksplan för 

Stockholms stad 2022-2025 

Rådet stöder förvaltningens förslag, bra att en plan finns. 

 

Ärende nr 12: Handlingsplan mot nedskräpning på land och i 

vatten 

 Rådet anser det bra om man lyckas få ner nedskräpningen, bra 

med stora papperskorgar. Det är viktigt att alla kan använda de 

stora sopkärlen som komprimerar soporna samt att det är bra att 

kärlen själva säger till när de behöver tömmas. 

 

Ärende nr 16: Rapportering till IVO av ej verkställda gynnande 

beslut för kvartal 2 år 2021  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

Per-Ove Mattsson informerade om att Covid-19 läget är stabilt 

men att restriktionerna fortsatt ska hållas. Ett nytt serviceboende 

är på gång vid Russinvägen 3-5, förmodad inflyttning i oktober 

för de första hyresgäster sen andra omgången runt mitten av 
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november. Det kommer vara yngre personer med 

neuropsykiatriska funktionsnedsättningar som får erbjudande om 

lägenheterna. För övrigt i förvaltningen är det lugnt på alla 

avdelningar.  

 

Balanslistan uppdaterades, bilaga 2. 

 

§ 8 Rapporter 

Inga rapporter. 

 

§ 9 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§ 10 Nästa möte 

Rådets nästkommande möte är måndag den 11 oktober 2021, 

med start kl. 14.00. Mötet blir digitalt. 

 

§ 11 Avslut 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


